
AKADEMISK BOLDKLUB 

 

UDVALG: HB-møde  

DATO: 06.02 2024 TID: 18.00 – 20.00  

STED: Bestyrelseslokale 

DELTAGERE: Ulrik R., Winnie, Torben K., Ulrik G, Birgitte R., Henrik T., Mikkel G., Kim R.  

AFBUD: Steen J. 

 

Dagsorden: 

1. Orientering fra formanden v/Ulrik R 

2. Regnskab v/Torben K 

3. Kort orientering fra anlægget v/Winnie 

4. Nyt fra afdelingerne v/afdelingsformændene 

5. Generalforsamling v/Winnie 

6. Skal titlen som formand ændres? v/Winnie 

7. Eventuelt 

 

1. Ulrik Rasch bød velkommen og orienterede herefter  

 

- om den politiske dialog i forbindelse med den gamle skøjtehal i Gladsaxe Kommune. 

Overordnet set kan det gå i en kommerciel- eller i en mere foreningsorienteret retning, 

hvor bl.a. tennis, padle og streetbasket er på tegnebrættet. 

- om arbejdet med slagsportscentret, som Gladsaxe Kommune gerne vil i mål med.    

- at Racket Club omsider har betalt depositum og manglende gæld.    

- at der i AB A/S i øjeblikket er meget stille. Der har fundet et par spillerhandler sted, men 

ellers ikke det store. 

 

2. Torben K. fortalte, at revisorerne ikke er helt færdige, men at alt er forløbet uden 

nævneværdige kommentarer. Alle afdelinger kommer ud med overskud, og fællesdrift 

lander på et overskud på 304.000 kr. Budgetterne for 2024 afviger ikke væsentligt fra de 

gamle budgetter, så der er ingen anmærkninger. Alt i alt er der tilfredshed med regnskabet. 

 

3.  Winnie orienterede om,  

 

- at vi har fået ny ventilationspumpe. I den forbindelse er der et varmelegeme, som er gået i 

stykker, så der kun køres på halv kraft.  



- at arbejdet med sprinklerne ude på fodboldbanerne er i fuld gang.  

- at diverse malerarbejde er afsluttet. 

 

4. Kim R. (fodbold) orienterede om, 

 

- at der er opstillingsmøde torsdag den 15. februar 2024. Alle bestyrelsesmedlemmer 

genopstiller. 

- at der er kommet masser af nye spillere, hvilket har resulteret i et nyt 4. seniorhold. 

Endvidere er der kommet et helt nyt oldboyshold.    

- at Lundberg-dagen afholdes den 30. november 2024. 

- at fodboldafdelingens budget er lagt efter DBU´s stjernesystem. Hvis finansieringen ikke 

falder på plads, vil man overveje at nedlægge eliteafdelingen. 

- at ny og gammel tøjaftale med Select og Hummel kolliderer lidt. Man arbejder på at finde 

en løsning.  

- at der mangler vand i hanerne ved støvlevasken på bagsiden af hallen.  

 

              Birgitte R. (håndbold) orienterede om,  

- at håndboldafdelingen har opstillingsmøde den 24. februar 2024. Det forventes, at et par 

stykker træder ud af bestyrelsen. Man vil lede efter nye kandidater. 

- at håndboldafdelingen har en kandidat, som ønsker at opstille som næstformand til 

Generalforsamlingen og ved valg indtræde i Forretningsudvalget. 

- at Julecuppen gik over alt forventning. 

- at trænerkabalen er gået op. 

- at der afholdes AB-dag den 3. marts 2024. 

 

              Mikkel G. (cricket) orienterede om,  

- at der opstillingsmøde den 1. marts 2024. 

- at flere klubber har slået sig sammen om rekrutterings af nye medlemmer. På AB er der  

Åbent Hus arrangement den 16. marts. 

- at man har indsendt bud til forbundet om afholdelse U19 VM i juli måned. 

 

              Henrik T. H. (tennis) orienterede om,  

- at der er opstillingsmøde den 21. februar 2024. Henrik Bruun udtræder af 

tennisbestyrelsen men en ny kandidat er klar til at tage over. 

- at den traditionelle nytårskurturnering er blevet afholdt med en stor tilslutning. 

- at tennisafdelingen har afholdt et frivillighedsmøde med omkring 20 deltagere med henblik 

på at erhverve nye kræfter til forestående opgaver. 

- at der afholdes et pickleball-arrangement den 18. februar 2024. 



 

Fælles for alle afdelinger 

 

- man har haft et møde med Holdsport, hvor man har efterspurgt en funktion, som kunne 

give et bedre overblik over hallens og tennisbanernes aktiviteter.  

- Afdelingerne ønsker, at udmeldelsesgebyret ændres fra 250,-  kr. til 150,-  kr. Det er for dyrt 

i forhold til omkringliggende klubber. Forslaget ved vedtaget. 

- Kontoret (Kasper) skal lægge flere nyere men kortere informationer ud på hjemmesiden. 

 

5. Der er generalforsamling den 12. marts 2024. Klubbens love er blevet fulgt vedrørende 

indkaldelse og Svend Oluf har sagt ja til at være dirigent. Hovedbestyrelsen bør tjekke sidste 

års referat, så det sikres, at der ikke er glemt noget. 

 

6. Winnie bad hovedbestyrelsen tænke tanken, om titlerne som formand og næstformand 

skulle ændres for at sende nogle nye signaler. En længere diskussion fulgte. 

 

7. Ulrik R. fortalte, at han havde haft et møde med Bagsværd Roklub i forbindelse med 

oprettelse af en efterskole på Skovbrynets Skole. 

 

Kim R. orienterede om Projekt Gamechanger, hvor der arbejdes på at fremme diversiteten i 

sportsklubber med særlig fokus på homo- og biseksuelle.   

 

  

  
 

 


